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Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte 2011-09-04 
 
Närvarande:  Mats Sjöberg, Lennart Linnerstedt, Magnus Berg, Gun Karlsson, Marie Binglöv, 

Calle Ragnarsson 
  
1. Mötets öppnande 
 Ordförande förklarade mötet öppnat och sade att detta möte framför allt skulle fokusera på 
 årsmötet. 
 
2. Godkännande av dagordning 
 Dagordningen godkändes. 
 
3. Val av mötessekreterare 
 Till mötessekreterare utsågs Magnus Berg. 
 
4. Val av justerare 
 Calle Ragnarsson utsågs att jämte ordföranden justera protokollet. 
 
5. Föregående mötes protokoll 
 Föregående mötes protokoll lästes igenom och godkändes. 
 
6. Ekonomirapport 
 Årsredovisningen gicks igenom på förra mötet. 
    
7. Tävlingsrapport 
 Inget att rapportera. 
 
8. Trivselkommitténs rapport 
 Inget att rapportera. 
 
9. Rapport från FSB och DFB 
 ÖMBF årsmöte hålls på Filbyter Bridge den 17 september. I samband med detta spelas 
 också tävlingen IMP-vispen, spelstart 10.00. 
 
10. Inför årsmötet 

� Magnus har gjort en dagordning, den lästes igenom så att inget var bortglömt. 
� Staffan håller på med verksamhetsberättelsen. 
� Ekonomiredovisningen är klar och granskad av revisorerna. 
� Medlemsavgiften till klubben (50 kr) kommer att lämnas oförändrad. 
� Utdelning av priser i de olika Rallyn som gått under året kommer att ske direkt 

efter årsmötet, med undantag för Nybörjar- och Kursrallyt som kommer att delas ut 
en onsdagkväll. 

 
11. Övriga frågor 

� Gun föreslog att onsdagkvällen skulle spelas med indelning i A- och B-grupp. Calle 
svarade att det har aldrig varit tanken att onsdagen skulle bli en ordinarie spelkväll. 
Den skulle tjäna som en introduktion till tävlingsbridge för de som gått kursen. När 
de sedan spelat där ett tag skulle de börja spela på ordinarie speltillfällen. Ett 
förslag är att sätta en tidsbegränsning på deltagandet, t ex max 3 år efter att man 
blivit I-medlem. Mats tyckte att Calle och Staffan skall titta på frågan. Problemet 
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kan lösas av sig självt om det går att genomföra Mats förslag från föregående möte, 
att flytta spelet till torsdag kväll. 

� Filbyters Damserie krockar med Norrköpingbridgens motsvarighet den 25/9. 
Filbyter flyttar därför speldag till den 18/9. 

� Magnus har fått offert på en skrivare, likvärdig med den vi har. Priset är 4850 
kronor + moms. Styrelsen beslutade att köpa in en styck skrivare. 

  
12. Nästa styrelsemöte 
 Direkt efter årsmötet skall den nya styrelsen samlas för att bestämma tidpunkt för 
 nästa möte. 
  
13. Mötet avslutas 
 Ordföranden förklarade dagens möte för avslutat. 
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 Carl Ragnarsson 
   


